
Kronologisk liste over sak mellom brukskomiteen og styret i NRK 
28.08.22 
Privat forespørsel fra medlem i styret om vi kan ha pinsesamlingen på Holemoen istedenfor på 

Finnskogen. Styret har planer om et 3 dagers utstillings event i 2023 for å feire 90års jubileum. 

Gir tilbakemelding om at det er dumt å arrangere dette samtidig da pinsesamlingen arrangeres 

fortrinnsvis for å skape rekruttering innen brukshund for vår rase.  

Ber om at dette blir kommunisert tilbake til styret med spørsmål om de kan bytte helg da pinsen er 

tradisjon for brukskomiteen. 

 
11.09.22 

Rasespesial Vikersund: 

Utstillingskomiteen informerer høyt og tydelig om jubileumsutstilling i Pinsehelgen 2023.  

Brukskomiteen har ikke fått noen tilbakemelding fra styret. 

13.10.22 

Brukskomiteen etterspør terminlistemøte for 2023 for styret og alle komiteer i klubben. 

 



25.10.22 

Terminlistemøte med styret og komiteer klokken 19:00. 

To timer før møtet blir Frode oppringt av leder i styret og gitt «munnkurv». Vi fikk ikke lov til å 

diskutere pinsehelgen 2023 i dette møtet. Det skulle bli satt opp et eget møte for enighet om dette 

senere. 

23.11.22 

Annonse og egen side for 90-års jubileumsutstilling i pinsen 2023 blir annonsert og publisert på 

Facebook.  

- Det har fortsatt ikke vært noen dialog eller møte med styret angående pinsen 2023 og 

hvordan vi løser dette. 

24.11.22 

Brukskomiteen har møte hvor vi blir enige om å sende et brev til styret med varsel om tap av 

komiteen på bakgrunn av styrets nedprioritering av rottweiler som brukshund.

 
 

 

 

 

 

 

 

 



28.11.22 

Bekreftelse fra leder på mottatt mail. 

01.12.22 

Leder av brukskomiteen etterlyser svar. 

01.12.22 

Svar fra hovedstyret. 

 
05.12.22 

Leder ringer Øyvind og informerer. 

Øyvind informerer brukskomiteen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



06.12.22 

Svar fra leder på mail 

 
07.12.22 

Brukskomiteen ber om et møte med styret og utstillingskomiteen. 

12.12.22 

Tilbakemelding fra styret med beskjed om møte 19.12.22 klokken 20:00 

 



19.12.22 

Møte med styret, utstillingskomiteen og brukskomiteen. 

Det ble enighet om at begge parter skriver referat da det er store uenigheter i hvordan saken 

oppfattes. 

19.12.22 

Referat fra brukskomiteen 

 



 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



19.12.22 

Referat fra styret 

 



 



 
 



22.12.22 

Mail fra styret. 

Styrets beslutning angående pinsehelgen 2023. 

 
 

 

 



27.12.22 

Brukskomiteen sender brev til styret og svarer ut beslutningen om pinsesamlingen. 

 
27.12.22 

Møte i brukskomiteen hvor vi blir enige om å sende inn mistillitsforslag på leder og nestleder på 

bakgrunn av saksgang og kommunikasjon gjennom siste halvdel av 2022. Mistillit rettes til leder og 

nestleder da det er disse som har hatt mest kontakt med komiteen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



31.12.22 

Mistillitsforslag sendes til styret som sak til GF 2023.  

 
 

 

 

 

 

 



31.12.22 

Svar fra VK med bekreftelse om mottatt mistillitsforslag. 

04.01.23 

Svar fra VK 

 
05.01.23 

Brukskomiteen svarer VK 

 
05.01.23 

Nytt svar fra VK 

 
22.01.23 

Svar fra styret om mottatt mistillitsforslag til GF. 

30.01.23 

Brukskomiteen etterlyser svar på brev sendt 27.12.22 

 
 

 



14.02.23 

Svar fra styret hvor de unnskylder at de ikke har sendt svar på brevet vi sendte 27.12.22. 

Vi får fortsatt ikke noe svar på brevet, men de legger ved revidert referat fra møtet 19.12.22. 

 



 

 
 

 

 



16.02.23 

Lena får telefon fra VK med spørsmål om å gå inn i styret som styremedlem eller vara medlem. Hun 

sier da at hun kan gå inn, men at hun vil ha med seg Øyvind. Fikk da beskjed fra VK om at han ikke 

kunne stille til valg i NRK da han «hadde en sak på seg». 

16.02.23 

Øyvind ringer til leder og spør om hva dette er. 

Får samtidig trusler. 

Truslene går ut på at om vi ikke trekker mistillitsforslaget vil følgende skje: Det kommer kun 

utstillingsfolk inn i styret som kommer til å legge ned brukskomiteen. Etter dette har de allerede en 

ny bruksansvarlig klar som kan overta bruksansvaret for rasen. Dette vil da bli nedprioritert i 

fremtiden. 

17.02.23 

Brukskomiteen har hastemøte. 

Blir enige om å trekke mistillitsforslaget, men stiller krav til styret. 

24.02.23 

Brev sendt til styret om at vi trekker mistillitsforslaget. 

 
01.03.23 ? 

Leder ringer Øyvind og ber om at vi fjerner en del punkter fra brevet vi sendte 24.02.23. 

02.03.23 

Hastemøte i brukskomiteen ang telefonsamtale fra leder. 

Vi blir enige om at de kan fjerne punktene de ber om og lager et nytt brev. 



02.03.23 

Leder BK sender mail om at de kan publisere brevet og referatene, men at noen punkter må fjernes. 

 
02.03.23 

Leder sender mail med svar på brevet vi sendte 27.12.22. 

 



03.03.23 

Nytt revidert brev sendt til styret. 

 
06.03.23 

Brukskomiteen sender mail til Hilde Engeland i NKK og ber om hjelp til GF da vi skjønner at dette kan 

bli vanskelig. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



08.03.23 

Styret publiserer referater og korrespondanse på hjemmesiden under fanen «referater». De skriver 

ingenting på forsiden om at dette er lagt ut og det fremkommer heller ingen tekst hvor de 

understreker at brukskomiteen ikke er skyld i all uenighet og rot. 

I tillegg har de fjernet en halv setning. 

I brevet står det følgende «Dette skal publiseres på klubbens hjemmeside og på klubbens sosiale 

medier.». 

Styret har fjernet: «og på klubbens sosiale medier.» 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



11.03.23 

Brukskomiteen sender brev til styret hvor vi trekker oss med umiddelbar virkning da vi ikke orker å 

fortsette kampen. 

 
11.03.23  

Svar fra styret om mottatt mail. 

 
 



12.03.23 

Brukskomiteen svarer. 

 
13.03.23 

Fortsatt ingen svar på mail vi sendte NKK 06.03.23 

Brukskomiteen ringer NKK og får hjelp. 

De stiller med representanter på GF. 

13.03.23 

Oppdager at styret har avlyst alle stevnene til brukskomiteen i 2023.  

Informerer NKK om dette. 

 

 

 

 

 

 

 

 


